
  

Zaaknr 237575
In 18-7

Het invoeren van een ENQUETE onder alle inwoners van Gouda met de vraag of men 10 
jaar eerder dan landelijk besluit van het gas af wil.

Alle inwoners die ik tot nu toe gesproken heb of via sociale media , zijn daar tegen. Er zijn 
genoeg argumenten op te noemen om hier in ieder geval over na te denken en je bv te 
verdiepen in andere visies ( zoals bv Kees de lange , Kees le Pair , Marcel Crok)

Uiteraard kunnen altijd maatregelen als isolatie helpen bij verminderen van energieverbruik, 
maar om binnen 10 jaar van het gas af te gaan is onrealistisch en dient geen enkel nut.

Zaaknr 237576
In 18-7 (zelfde afzender)

Het ontwerpbesluit om 10 jaar eerder van het gas af te gaan uit te stellen tot na de 
gemeente raadsverkiezingen van 2022.

Het gasbesluit was nl geen item in de voorgaande verkiezingen en de inwoners hebben hier 
dus geen stem over kunnen uitbrengen.

Het komt nu over als wat hobbyisme van wat gl raadsleden , waarbij de ondersteuning van 
de inwoners ontbreekt.


